

## MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, JUNE 12, 1986  
(12)

[Text]

The Standing Committee on Government Operations met at 11:10 o'clock a.m., this day, the Chairman, Pierre H. Cadieux, presiding.

*Members of the Committee present:* Pierre H. Cadieux, Felix Holtmann.

*Acting Members present:* Stan Hovdebo for Cyril Keeper, Bill Scott for Bill Vankoughnet.

*In attendance: From the Library of Parliament, Research Branch:* Peter Berg, Research Officer.

*Witnesses:* Eric R. Shelton, Team Leader, Study Team on Procurement (Division Vice-President, Alberta Gas Transmission Division, NOVA Corporation); Samuel Wex, Deputy Team Leader, Study Team on Procurement (Director General, Petroleum Incentives Administration, Department of Energy, Mines and Resources).

The Committee commenced consideration of its Order of Reference, dated Tuesday, March 11, 1986, concerning the Study Team Reports to the Task Force on Program Review; Report on Procurement. (*See Minutes of Proceedings and Evidence, dated Thursday, June 12, 1986, Issue No. 9.*)

Eric H. Shelton made a presentation and, with Samuel Wex, answered questions.

It was agreed,—That the Committee invite, in accordance with the hospitality policy of the House of Commons, Eric Shelton and Samuel Wex for lunch to discuss the Procurement Report.

At 12:30 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

## PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 12 JUIN 1986  
(12)

[Traduction]

Le Comité permanent de l'administration gouvernementale se réunit, aujourd'hui à 11 h 10, sous la présidence de Pierre H. Cadieux, (*président*).

*Membres du Comité présents:* Pierre H. Cadieux, Felix Holtmann.

*Membres suppléants présents:* Stan Hovdebo remplace Cyril Keeper; Bill Scott remplace Bill Vankoughnet.

*Aussi présent:* Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Peter Berg, attaché de recherche.

*Témoins:* Eric H. Shelton, chef d'équipe, Groupe d'étude sur les acquisitions; vice-président de l'*Alberta Gas Transmission Division, NOVA Corporation*; Samuel Wex, chef d'équipe suppléant, Groupe d'étude sur les acquisitions; (directeur général, Administration des mesures d'encouragement du secteur pétrolier, ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources).

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du mardi 11 mars 1986 relatif aux rapports des groupes d'études au Groupe de travail chargé de l'examen des programmes—Rapport sur les acquisitions. (*Voir Procès-verbaux et témoignages du jeudi 12 juin 1986, fascicule n° 9.*)

Eric H. Shelton fait un exposé, puis lui-même et Samuel Wex répondent aux questions.

Il est convenu,—Que le Comité, conformément à la politique de la Chambre des communes en matière d'hospitalité, invite à déjeuner Eric Shelton et Samuel Wex, pour discuter du rapport sur les acquisitions.

À 12 h 30, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Comité*

Normand A. Radford

*Clerk of the Committee*